
 

Pre-contractual Information in Accordance with the EU Data Act for Connected 

Products 

1. Information about the Provider  

o Name of the Provider: Sharp Consumer Electronics Poland sp. z o.o. 

o Address: Ostaszewo 57B, 87-148 Łysomice, Poland 

o Contact Information: DataAccessRequest@sharpconsumer.eu, Website: 

https://www.sharpconsumer.com 

2. Description of the Generated Data 

Smart TV and network data (information and identifiers relating to your device and 

your network connection, as further specified in the TiVo Smart TV Service Privacy 

Statement)  

App usage data (data related to usage of TiVo-powered apps, as further specified in 

the privacy statement for the applicable TiVo Related Service  ) 

Service usage data (data about your use of and interactions with TiVo OS or 

Autostage Video (as applicable), including interactions with interfaces, menus and 

functionalities, as further specified in the privacy statement for the applicable TiVo 

Related Service  ) 

Voice command/search data (if you enable this function, as further specified in the 

privacy statement for the applicable TiVo Related Service) 

3. Scope of Data Usage  

o Data Format: JSON, for deletion and access requests, there are shared in 

XML. 

o Volume: The volume of data generated will depend on the nature and 

frequency of your usage of your smart TV. 

o Real-time Generation: Yes. Data is generated in real-time.  The frequency of 

data generated will depend on the frequency of your usage of your smart TV. 

o The device is capable of generating data in real-time and continuously. 

4. Data Storage  

o Storage location: AWS Cloud. 

o Storage duration: Varies. Refer to TiVo Smart TV Service Privacy Statement 

for details on data retention periods. 

5. User’s Access, Retrieval, and Deletion Options  

o User Access: Currently by submitting a request via the data subject request 

webform. This is linked in our privacy policy and on our website. 

o How can the user retrieve the data? End users may manage their data by 

submitting a request via the form available on the manufacturer website: 

https://privacyportal.onetrust.com. User direct data management mechanisms 

will be developed before 2026.09.12, as required by EU Data Act. 

o How can the user delete the data? End users may manage their data by 

submitting a request via the form available on the manufacturer website: 

https://privacyportal.onetrust.com. User direct data management mechanisms 

will be developed before 2026.09.12, as required by EU Data Act. 
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Pre-contractual Information in Accordance with the EU Data Act for Connected 

Services 

1. Information about the Provider and Data Holder  

o Name of the Provider: TiVo Platform Technologies LLC 

o Address: 1600 Amphitheatre Parkway, Mountain View, CA 94043, USA 

o Contact Information: Mark Haigh, Head of EMEA Legal. 

Mark.haigh@xperi.com 

o Name of the Data Holder: TiVo Platform Technologies LLC 

o Address: 1600 Amphitheatre Parkway, Mountain View, CA 94043, USA 

o Contact Information: Mark Haigh, Head of EMEA Legal. 

Mark.haigh@xperi.com 

2. Description of the Generated Data 

Smart TV and network data (information and identifiers relating to your device and 

your network connection, as further specified in the TiVo Smart TV Service Privacy 

Statement)  

App usage data (data related to usage of TiVo-powered apps, as further specified in 

the privacy statement for the applicable TiVo Related Service  ) 

Service usage data (data about your use of and interactions with TiVo OS or 

Autostage Video (as applicable), including interactions with interfaces, menus and 

functionalities, as further specified in the privacy statement for the applicable TiVo 

Related Service  ) 

Voice command/search data (if you enable this function, as further specified in the 

privacy statement for the applicable TiVo Related Service) 

3. Scope of Data Usage  

o Data Format: JSON, for deletion and access requests, there are shared in 

XML. 

o Volume: The volume of data generated will depend on the nature and 

frequency of your usage of your smart TV. 

o Real-time Generation: Yes. Data is generated in real-time.  The frequency of 

data generated will depend on the frequency of your usage of your smart TV. 

o The device is capable of generating data in real-time and continuously. 

4. Data Storage  

o Storage location: AWS Cloud. 

o Storage duration: Varies. Refer to TiVo Smart TV Service Privacy Statement 

for details on data retention periods. 

5. User’s Access, Retrieval, and Deletion Options  

o User Access: Currently by submitting a request via the data subject request 

webform. This is linked in our privacy policy and on our website. 

o How can the user retrieve the data? End users may manage their data by 

submitting a request via the form available on the manufacturer website: 

https://privacyportal.onetrust.com. User direct data management mechanisms 

will be developed before 2026.09.12, as required by EU Data Act. 

o How can the user delete the data? End users may manage their data by 

submitting a request via the form available on the manufacturer website: 

https://privacyportal.onetrust.com. User direct data management mechanisms 

will be developed before 2026.09.12, as required by EU Data Act. 

6. Data Sharing with Third Parties  
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o End users may manage their data by submitting a request via the form 

available on the manufacturer website: https://privacyportal.onetrust.com. No 

specific process for terminating data sharing is detailed, as related service 

data will not be shared with other entities. 

o Some of the generated data qualifies as a trade secret. Users are informed of 

trade secret status via the privacy policy presented during the installation 

process. Technical and organizational safeguards include encryption, access 

controls, and anonymization to prevent unauthorized disclosure. 

o The duration of the contract between the user and the potential data holder, 

as well as provisions for early termination, are determined by the User Data 

Policy, published at: https://xperi.com/eu-data-act-disclosure/. For TiVo 

Platform Technologies LLC, refer to Tivo’s Terms and Conditions at 

https://xperi.com/terms-conditions/ 

7. Right to Lodge a Complaint under the Data Act  

o Pursuant to Article 37 of the Data Regulation, you have the right to lodge a 

complaint with a competent authority if you suspect a violation of your rights 

under this law 

 

 

 

Vorvertragliche Informationen gemäß EU-Datenschutzgesetz für vernetzte Produkte 

1. Informationen zum Anbieter  

o Name des Anbieters: Sharp Consumer Electronics Poland sp. z oo 

o Adresse: Ostaszewo 57B, 87-148 Łysomice, Polen 

o Kontaktinformationen:DataAccessRequest@sharpconsumer.eu, 

Website:https://www.sharpconsumer.com 

2. Beschreibung der generierten Daten 

Smart-TV- und Netzwerkdaten (Informationen und Kennungen in Bezug auf Ihr Gerät 

und Ihre Netzwerkverbindung, wie in der Datenschutzerklärung des TiVo Smart TV-

Dienstes näher angegeben) App-Nutzungsdaten (Daten in Bezug auf die Nutzung 

von TiVo-basierten Apps, wie in der Datenschutzerklärung des jeweiligen TiVo-

bezogenen Dienstes näher angegeben) Dienstnutzungsdaten (Daten über Ihre 

Nutzung und Interaktion mit TiVo OS oder Autostage Video (sofern zutreffend), 

einschließlich Interaktionen mit Schnittstellen, Menüs und Funktionen, wie in der 

Datenschutzerklärung des jeweiligen TiVo-bezogenen Dienstes näher angegeben) 

Sprachbefehl-/Suchdaten (wenn Sie diese Funktion aktivieren, wie in der 

Datenschutzerklärung des jeweiligen TiVo-bezogenen Dienstes näher angegeben) 

3. Umfang der Datennutzung  

a. Datenformat: JSON, für Lösch- und Zugriffsanfragen erfolgt die Freigabe in 

XML. 

b. Volumen: Das generierte Datenvolumen hängt von der Art und Häufigkeit der 

Nutzung Ihres Smart-TVs ab. 

c. Echtzeitgenerierung: Ja. Daten werden in Echtzeit generiert. Die Häufigkeit 

der Datengenerierung hängt von der Häufigkeit der Nutzung Ihres Smart-TVs 

ab. 

d. Das Gerät ist in der Lage, Daten in Echtzeit und kontinuierlich zu generieren. 

4. Datenspeicherung  

a. Speicherort: AWS Cloud. 
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b. Speicherdauer: Variiert. Weitere Informationen zur 

Datenaufbewahrungsdauer finden Sie in der Datenschutzerklärung des TiVo 

Smart TV-Dienstes. 

5. Zugriffs-, Abruf- und Löschoptionen des Benutzers  

a. Benutzerzugriff: Derzeit durch Einreichen einer Anfrage über das 

Webformular für Anfragen betroffener Personen. Dieses ist in unserer 

Datenschutzrichtlinie und auf unserer Website verlinkt. 

b. Wie kann der Benutzer die Daten abrufen? Endbenutzer können ihre Daten 

verwalten, indem sie eine Anfrage über das auf der Website des Herstellers 

verfügbare Formular senden:https://privacyportal.onetrust.com. Mechanismen 

zur direkten Verwaltung von Benutzerdaten werden gemäß den 

Anforderungen des EU-Datenschutzgesetzes vor dem 12.09.2026 entwickelt. 

c. Wie kann der Benutzer die Daten löschen? Endbenutzer können ihre Daten 

verwalten, indem sie eine Anfrage über das auf der Website des Herstellers 

verfügbare Formular einreichen:https://privacyportal.onetrust.com. 

Mechanismen zur direkten Verwaltung von Benutzerdaten werden gemäß 

den Anforderungen des EU-Datenschutzgesetzes vor dem 12.09.2026 

entwickelt. 

 

 

 

 
Vorvertragliche Informationen gemäß EU-Datenschutzgesetz für verbundene Dienste 

1. Informationen zum Anbieter und Dateninhaber  

a. Name des Anbieters: TiVo Platform Technologies LLC 

b. Adresse: 1600 Amphitheatre Parkway, Mountain View, CA 94043, USA 

c. Kontaktinformationen: Mark Haigh, Leiter der Rechtsabteilung EMEA. 

Mark.haigh@xperi.com 

d. Name des Dateninhabers: TiVo Platform Technologies LLC 

e. Adresse: 1600 Amphitheatre Parkway, Mountain View, CA 94043, USA 

f. Kontaktinformationen: Mark Haigh, Leiter der Rechtsabteilung 

EMEA.Mark.haigh@xperi.com 

2. Beschreibung der generierten Daten 

Smart-TV- und Netzwerkdaten (Informationen und Kennungen in Bezug auf Ihr Gerät 

und Ihre Netzwerkverbindung, wie in der Datenschutzerklärung des TiVo Smart TV-

Dienstes näher angegeben) App-Nutzungsdaten (Daten in Bezug auf die Nutzung 

von TiVo-basierten Apps, wie in der Datenschutzerklärung des jeweiligen TiVo-

bezogenen Dienstes näher angegeben) Dienstnutzungsdaten (Daten über Ihre 

Nutzung und Interaktion mit TiVo OS oder Autostage Video (sofern zutreffend), 

einschließlich Interaktionen mit Schnittstellen, Menüs und Funktionen, wie in der 

Datenschutzerklärung des jeweiligen TiVo-bezogenen Dienstes näher angegeben) 

Sprachbefehl-/Suchdaten (wenn Sie diese Funktion aktivieren, wie in der 

Datenschutzerklärung des jeweiligen TiVo-bezogenen Dienstes näher angegeben) 

3. Umfang der Datennutzung  

a. Datenformat: JSON, für Lösch- und Zugriffsanfragen erfolgt die Freigabe in 

XML. 

b. Volumen: Das generierte Datenvolumen hängt von der Art und Häufigkeit der 

Nutzung Ihres Smart-TVs ab. 
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c. Echtzeitgenerierung: Ja. Daten werden in Echtzeit generiert. Die Häufigkeit 

der Datengenerierung hängt von der Häufigkeit der Nutzung Ihres Smart-TVs 

ab. 

d. Das Gerät ist in der Lage, Daten in Echtzeit und kontinuierlich zu generieren. 

4. Datenspeicherung  

a. Speicherort: AWS Cloud. 

b. Speicherdauer: Variiert. Weitere Informationen zur 

Datenaufbewahrungsdauer finden Sie in der Datenschutzerklärung des TiVo 

Smart TV-Dienstes. 

5. Zugriffs-, Abruf- und Löschoptionen des Benutzers  

a. Benutzerzugriff: Derzeit durch Einreichen einer Anfrage über das 

Webformular für Anfragen betroffener Personen. Dieses ist in unserer 

Datenschutzrichtlinie und auf unserer Website verlinkt. 

b. Wie kann der Benutzer die Daten abrufen? Endbenutzer können ihre Daten 

verwalten, indem sie eine Anfrage über das auf der Website des Herstellers 

verfügbare Formular senden:https://privacyportal.onetrust.com. Mechanismen 

zur direkten Verwaltung von Benutzerdaten werden gemäß den 

Anforderungen des EU-Datenschutzgesetzes vor dem 12.09.2026 entwickelt. 

c. Wie kann der Benutzer die Daten löschen? Endbenutzer können ihre Daten 

verwalten, indem sie eine Anfrage über das auf der Website des Herstellers 

verfügbare Formular einreichen:https://privacyportal.onetrust.com. 

Mechanismen zur direkten Verwaltung von Benutzerdaten werden gemäß 

den Anforderungen des EU-Datenschutzgesetzes vor dem 12.09.2026 

entwickelt. 

6. Datenweitergabe an Dritte  

a. Endbenutzer können ihre Daten verwalten, indem sie eine Anfrage über das 

auf der Website des Herstellers verfügbare Formular 

einreichen:https://privacyportal.onetrust.com. Es wird kein spezifischer 

Prozess zur Beendigung der Datenfreigabe beschrieben, da zugehörige 

Servicedaten nicht an andere Stellen weitergegeben werden. 

b. Einige der generierten Daten gelten als Geschäftsgeheimnis. Benutzer 

werden über den Status des Geschäftsgeheimnisses in der während des 

Installationsvorgangs angezeigten Datenschutzrichtlinie informiert. 

Technische und organisatorische Sicherheitsvorkehrungen umfassen 

Verschlüsselung, Zugriffskontrollen und Anonymisierung, um eine unbefugte 

Offenlegung zu verhindern. 

c. Die Dauer des Vertragsverhältnisses zwischen dem Nutzer und dem 

potentiellen Dateninhaber sowie die Bestimmungen zur vorzeitigen 

Kündigung richten sich nach der Nutzerdatenrichtlinie, veröffentlicht 

unter:https://xperi.com/eu-data-act-disclosure/. Informationen zu TiVo 

Platform Technologies LLC finden Sie in den Allgemeinen 

Geschäftsbedingungen von Tivo unterhttps://xperi.com/terms-conditions/ 

7. Beschwerderecht nach dem Datenschutzgesetz  

a. Gemäß Artikel 37 der Datenschutzverordnung haben Sie das Recht, bei einer 

zuständigen Aufsichtsbehörde Beschwerde einzulegen, wenn Sie eine 

Verletzung Ihrer Rechte nach diesem Gesetz vermuten. 
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